
 
 
Številka: 03203-5/2011-3 

Datum:   27. 6. 2011                 

 

Z A P I S N I K 

 

2. seje KOMISIJE ZA POBUDE OBČANOV, 

ki je bila v sredo, 22. junija 2011, ob 15.30 uri 

v Klubu 15, Magistrat, Mestni trg 1, Ljubljana 

 

 

Navzoči člani komisije: mag. Anţe LOGAR, Anton KRANJC, Marija Dunja PIŠKUR 

KOSMAČ, Marjan Jernej VIRANT, Julijana ŢIBERT 

 

 

Odsotni: - 

 

Ostali navzoči: podţupan Jani MÖDERNDORFER (pri 3. točki), vodja Odseka za 

pobude meščanov Janja DOMITROVIČ, mag. Miran GAJŠEK, načelnik 

OUP (pri 4. točki), Sintija HAFNER, OUP (pri 4. točki), pobudnik 

…(pri 4. točki), pobudnik … (pri 5. točki), Boris KAUČIČ (SODMS), 

Irena WEITHAUSER (SODMS) 

 

Seja se je pričela ob 15.30 uri ob navzočnosti 4 članov komisije. 

 

S sklicem seje so člani komisije prejeli predlog dnevnega reda 2. seje Komisije za pobude 

občanov: 

 

1. Potrditev zapisnika 1. seje Komisije za pobude občanov 

2. Realizacija sklepov 1. seje Komisije za pobude občanov 

3. Obravnava poročila ţupana o reševanju pobud in drugih vlog občanov ter drugih 

fizičnih in pravnih oseb 

4. Pobuda občana … za preprečitev poseka gozda z dne 24. 5. 2011 

5. Pobuda društva Ribiške druţine Barje za pomoč pri ohranitvi njegovega delovanja z 

dne 29. 7. 2010 

6. Pobuda občana … za zagotovitev varnosti hiše z dne 11. 4. 2011 

7. Razno 

 

O dnevnem redu ni razpravljal nihče, zato je predsednik dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 
 

Komisija za pobude občanov sprejme predlog dnevnega reda 2. seje komisije. 
 

Predlagani dnevni red  
 

JE 

 

bil sprejet s 
 

4 

 

glasovi ZA in 
 

0 

 

glasovi PROTI od 
 

4 

 

navzočih. 
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AD 1. 

 

POTRDITEV ZAPISNIKA 1. SEJE KOMISIJE ZA POBUDE OBČANOV 

 

Gradivo za to točko so člani komisije prejeli s sklicem seje. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je predsednik komisije mag. Anţe LOGAR dal na glasovanje 

  

PREDLOG SKLEPA: 

 

Komisija za pobude občanov Mestnega sveta Mestne občine Ljubljana potrdi zapisnik 1. 

seje Komisije za pobude občanov z dne 24. februarja 2011. 

 
Sklep  JE bil sprejet s 4 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI  od  4 navzočih. 

 

 

AD 2. 

 

REALIZACIJA SKLEPOV 1. SEJE KOMISIJE ZA POBUDE OBČANOV 

 

S sklicem seje so člani komisije prejeli pisne odpravke sklepov 1. seje Komisije za pobude 

občanov.  

 

Na 1. seji komisije so bile pod točkami 3a, 3b, 3c in 3f obravnavane naslednje pobude in 

pritoţbe: 

3a. Pobuda občana … za odstranitev oziroma nepostavitev baznih    

      (EMS) postaj na območju OPPN Športni park Trnovo z dne 21. 6. 2010 

3b. Pritoţba občanke … zaradi povzročanja hrupa na območju  

      Gospodarskega razstavišča z dne 19. 6. 2010 

3c. Pritoţba občanke …  v zvezi s polaganjem tlakovcev na starem delu  

      pokopališča Črnuče z dne 28. 10. 2010 

3f. Pritoţbe občanov zaradi pomanjkanja projektov za ČS Polje v osnutkih odlokov o  

     proračunu MOL za leti 2011 in 2012 z dne 23. 1., 25. 1. in 27. 1. 2011. 

 

Predsednik je člane komisije obvestil, da so bili vsi sklepi, ki so bili sprejeti ob obravnavi pobud 

občanov na 1. seji Komisije za pobude občanov, poslani naslovnikom in tudi prejeti, kar 

dokazujejo prispele povratnice. Nato je podal ugotovitev, da so bili sklepi, sprejeti pod točkami 

3a, 3b, 3c in 3f, realizirani. 

 

V zvezi s sklepom, sprejetim na 1. seji komisije pod točko 3d. z naslovom »Pobuda društva 

Ribiške druţine Barje za pomoč pri ohranitvi njegovega delovanja z dne 29. 7. 2010«, je 

predsednik povedal, da je komisija prejela dopolnitve tako s strani pobudnika Ribiške druţine 

Barje kot tudi s strani … zastopnika denacionalizacijskega upravičenca … . Prejeli pa so tudi 

nekatere odgovore pristojnih organov in sluţb, katere je komisija zaprosila za posredovanje 

dokumentacije v navedeni zadevi. Predsednik je povedal, da bodo točko ponovno odprli in 

obravnavali v nadaljevanju seje. 

 



 3 

V zvezi s točko 3e. 1. seje Komisije za pobude občanov z naslovom »Pobuda občana … za 

zagotovitev varnosti hiše z dne 28. 12. 2010« je predsednik povedal, da je obravnavo točke 

komisija na svoji 1. seji sicer končala, vendar je dne 11. 4. 2011 isti občan na komisijo ponovno 

naslovil prošnjo za zagotovitev varnosti njegove hiše, zato bo komisija tudi to točko obravnavala 

v nadaljevanju seje. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je predsednik prešel na naslednjo točko. 

 

 

AD 3. 

 

OBRAVNAVA POROČILA ŢUPANA O REŠEVANJU POBUD IN DRUGIH VLOG 

OBČANOV TER DRUGIH FIZIČNIH IN PRAVNIH OSEB 
 

S sklicem seje so člani komisije prejeli poročilo ţupana za obdobje marec-maj 2011, po sklicu pa 

še poročilo za junij 2011 ter poročilo o pobudah meščanov, prispelih na spletni naslov. 

 

Janja DOMITROVIČ, vodja Odseka za pobude meščanov v Kabinetu ţupana, je predstavila 

poročili ţupana ter poročilo o pobudah meščanov, prispelih na spletni naslov. 

 

Razpravljali so: Dunja PIŠKUR KOSMAČ, podţupan Jani MÖDERNDORFER, Janja 

DOMITROVIČ in mag. Anţe LOGAR. 

 

Po končani razpravi je predsednik dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Komisija za pobude občanov se je seznanila s Poročiloma ţupana o reševanju pobud in 

drugih vlog občanov ter drugih fizičnih in pravnih oseb za obdobje marec-maj 2011 ter 

junij 2011 kot tudi z mesečnimi poročili pobud občanov preko spletne aplikacije za obdobje 

februar-april 2011 in nanje nima pripomb. 

 
Sklep  JE bil sprejet s 5 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI  od  5 navzočih. 

 

 

AD 4. 

 

POBUDA OBČANA … ZA PREPREČITEV POSEKA GOZDA Z DNE 24. 5. 2011 

 

S sklicem seje so člani komisije prejeli dopis občana … z dne 24. 5. 2011 ter dopis Komisije za 

pobude občanov Zavodu za gozdove z dne 26. 5. 2011. Po sklicu so prejeli dopis Komisije za 

pobude občanov Oddelku za urejanje prostora (OUP) po e-pošti z dne 6. 6. 2011, odgovor OUP z 

dne 15. 6. 2011 s prilogama (arboristično mnenje in karta razredov poplavne nevarnosti) ter 

odgovor Zavoda za gozdove z dne 16. 6. 2011. Pred sejo pa so prejeli še dopolnitev odgovora 

OUP po e-pošti z dne 21. 6. 2011 ter sklep skupne seje Odbora za varstvo okolja in Odbora za 

urejanje prostora in urbanizem. 
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Predsednik je uvodoma povedal, da je bil na sejo vabljen tudi predstavnik podjetja NIPL d.o.o., 

ki je vabilo prejel, vendar se seje ni udeleţil, in nato dal besedo pobudniku … , ki je predstavil 

svojo pobudo in povedal, da so v vmesnem času ustanovili Civilno iniciativo »Za ohranitev 

zelenega Viča in gozda ob sotočju Gradaščice in Glinščice« ter članom komisije predal mape s 

podpisi prebivalcev in mape s slikovnim gradivom.  

 

Predsednik je nato dal besedo mag. Miranu GAJŠKU, načelniku Oddelka za urejanje prostora, ki 

je predstavil stališče oddelka v navedeni zadevi. 

 

Razpravljali so člani komisije mag. Anţe LOGAR, Anton KRANJC, Dunja PIŠKUR KOSMAČ, 

Marjan Jernej VIRANT in Julijana ŢIBERT ter pobudnik … . 

 

Po končani razpravi je dal predsednik na glasovanje naslednje  

 

PREDLOGE SKLEPOV: 

 

1. Komisija se je seznanila s pobudo občana v zvezi s posekom gozdička na območju 

nekdanje tovarne Tovil in z na seji predloţeno dokumentacijo ter ugotovila, da potrebuje 

nekatere dodatne informacije: 

 Zavod za gozdove Slovenije in Zavod RS za varstvo narave komisija naproša, da se 

opredelita do ugotovitev iz arborističnega mnenja z vidika ohranjanja obstoječega 

drevja. 

 Glede na določila prvega odstavka 2. člena Zakona o gozdovih komisija naproša  

Ministrstvo RS za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, da poda oceno in 

obrazloţitev, ali v primeru zadevnega zelenega klina gre za gozd. Obenem naproša 

ministrstvo, da se opredeli do poseka dreves v omenjenem primeru. 

 
Sklep  JE bil sprejet s 5 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI  od  5 navzočih. 

 

 

2. Komisija podpira odločitev Odbora za urejanje prostora in urbanizem in Odbora za 

varstvo okolja o pripravi pravne podlage za spremembe in dopolnitve Odloka o urejanju in 

čiščenju javnih zelenih površin na območju Mestne občine Ljubljana, s pozivom po 

čimprejšnji uveljavitvi teh sprememb.  

 
Sklep  JE bil sprejet s 5 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI  od  5 navzočih. 

 

 

3. Komisija poziva lastnika, da se v duhu mednarodno razglašenega leta gozdov ter vloţene 

kandidature Ljubljane za zeleno prestolnico Evrope 2014 in v skladu z 21/7 členom Zakona 

o gozdovih vzdrţi posegov v prostor do začetka gradnje. 

 
Sklep  JE bil sprejet s 5 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI  od  5 navzočih. 

 

 

4. Komisija bo o omenjenih sklepih skupaj s prispelo dokumentacijo obvestila resorno 

delovno telo ter organ MOL, lastnike zemljišč ter nosilce urejanja prostora po OPPN 

oziroma naslovnike po sklepih Komisije. 
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Sklep  JE bil sprejet s 5 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI  od  5 navzočih. 

 

 

5. Komisija poziva Civilno iniciativo »Za ohranitev zelenega Viča in gozda ob sotočju 

Gradaščice in Glinščice«, da poda svoj predlog za ohranitev zelenih površin. 

 
Sklep  JE bil sprejet s 5 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI  od  5 navzočih. 

 

 

6. Komisija naproša Ministrstvo RS za okolje in prostor, da poda mnenje glede ohranitve 

zelenih površin. 

 
Sklep  JE bil sprejet s 5 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI  od  5 navzočih. 

 

 

7. Komisija predlaga ţupanu, da pozove pristojne sluţbe, da se pripravi prostorski akt 

tako, da se ohrani zelene površine. 

 
Sklep  JE bil sprejet z 2 glasovoma  ZA in 0 glasovi PROTI  od  5 navzočih. 

 

 

AD 5. 

 

POBUDA DRUŠTVA RIBIŠKE DRUŢINE BARJE ZA POMOČ PRI OHRANITVI 

NJEGOVEGA DELOVANJA Z DNE 29. 7. 2010 

 

Gradivo so člani komisije prejeli s sklicem seje. Po sklicu so prejeli še: zgodovinski izpisek iz 

zemljiške knjige za parc. št. 896/90, dopis Komisije za pobude občanov Inšpektoratu RS za 

okolje in prostor z dne 3. 6. 2011, odgovor Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano 

komisiji z dne 27. 5. 2011, zemljiškoknjiţni spis, prejet dne 3. 6. 2011, dopis Komisije za 

pobude občanov UE Ljubljana z dne 6. 6. 2011, dopis Komisije za pobude občanov Oddelku za 

urejanje prostora z dne 6. 6. 2011, odgovor UE Ljubljana z dne 13. 6. 2011, dopolnitve RD Barje 

z dne 15. 6. 2011 ter odgovor Oddelka za urejanje prostora po e-pošti z dne 16. 6. 2011. 

 

Predsednik je povedal, da odgovora Inšpektorata RS za okolje in prostor komisija do seje ni 

prejela.  

 

Uvodoma je predsednik predstavil kronologijo denacionalizacijskega postopka v zvezi z 

vračanjem parcel, na katerih stoji objekt RD Barje oziroma po njih vodi pot do objekta in 

pomola, v last in posest upravičencu …. . 

  

Razpravljali so člani komisije Marjan Jernej VIRANT, mag. Anţe LOGAR in Dunja PIŠKUR 

KOSMAČ ter zastopnik denacionalizacijskega upravičenca … . 

 

Po končani razpravi je predsednik dal na glasovanje 

 

PREDLOGA SKLEPOV: 
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1. Komisija za pobude občanov je v zvezi s prošnjo društva Ribiške druţine Barje za 

pomoč pri ohranitvi njegovega delovanja preučila dopis Oddelka za ravnanje z 

nepremičninami ţupanu z dne 28. 10. 2010, v katerem oddelek med drugim podaja mnenje, 

da »je smiselno, da v kolikor bi bilo po končanem denacionalizacijskem postopku zemljišče 

parc. št. 896/90 k.o. Trnovsko predmestje, na katerem stoji objekt RD Barje, vrnjeno v 

naravi …. , MOL predmetno zemljišče z objektom odkupi ter ga odda v najem RD Barje«. 

Sluţba za pravne zadeve je na prošnjo Komisije za pobude občanov za posredovanje 

mnenja v navedeni zadevi dne 12. 1. 2011 odgovorila, da se z mnenjem ORN strinja, zato 

komisija predlaga ţupanu, da Sluţba za pravne zadeve pripravi odgovor v smislu 2. 

odstavka 32. čl. Zakona o denacionalizaciji, ki določa, da se podrţavljena zazidana stavbna 

zemljišča (obstoječe gradbene parcele) ne vračajo, razen če je na njih zgrajeni trajni objekt 

v lasti upravičenca. Iz pridobljenih dokazil namreč izhaja, da je objekt na parc. št. 896/90 v 

lasti RD Barje in ne denacionalizacijskega upravičenca … .  

 

2. Komisija za pobude občanov glede na ugotovljena dejstva, ki izhajajo iz pridobljene 

dokumentacije: 

- predlaga RD Barje, da se v zvezi z moţnostjo pridobitve gradbenega dovoljenja in 

posledično legalizacije glavnega objekta društva obrne na Agencijo RS za okolje za 

pridobitev vodnega soglasja; 

- predlaga  RD Barje, da v zvezi z neoviranim dostopom do svojega pomola z lastniki 

parcel, po katerih poteka pot do objekta RD Barje in pomola, sklene sluţnostno pogodbo; 

- poziva RD Barje, da dokler vsi uvedeni upravni postopki (vključno z inšpekcijskim zaradi 

črne gradnje) niso pravnomočno končani, z verjetnim denacionalizacijskim upravičencem 

Viktorjem Klemencem o uporabi zemljišča, potrebnega za delovanje ribiške druţine, najde 

skupen dogovor v postopku mediacije v duhu dobrih medsosedskih odnosov in o tem 

obvesti komisijo; 

- pozove RD Barje, da po končanem denacionalizacijskem in inšpekcijskem postopku 

komisiji predloţi pravnomočna akta, do takrat pa se obravnava točke prekine. 

 
Sklep  JE bil sprejet s 5 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI  od  5 navzočih. 

 

  

AD 6. 

 

POBUDA OBČANA … ZA ZAGOTOVITEV VARNOSTI HIŠE Z DNE 11. 4. 2011 

 

S sklicem seje so člani komisije prejeli prošnjo občana … z dne 11. 4. 2011 v zvezi z 

zagotovitvijo varnosti njegove hiše, dopis Inšpektorata RS za varstvo pred naravnimi in drugimi 

nesrečami z dne 12. 5. 2011 ter dopis komisije Zavodu za gozdove z dne 13. 5. 2011. Pred sejo 

so prejeli uradni zaznamek strokovnega sodelavca komisije Borisa Kaučiča o razgovoru z vodjo 

Krajevne enote Ljubljana Zavoda za gozdove. Predsednik je povedal, da njihovega pisnega 

odgovora kljub urgenci komisija ni prejela. 

 

Uvodoma je predsednik pojasnil, da je zadevo komisija obravnavala ţe na 1. seji in sprejela 

sklep, da je bil poseg na gozdnih zemljiščih s parc. št. 528/2, 527/2 in 527/4 vse k.o. Zadobrova 

izveden skladno z zahtevanim posegom iz odločbe Zavoda za gozdove Slovenije; da pobudnik 

… lahko ponovno zahteva ogled pristojnega revirnega gozdarja zaradi občutljivosti terena ter 

pripravo ocene varnosti ter da se obravnava te točke s tem dejanjem konča in se na podlagi 
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morebitne negativne ocene varnosti obstoječih objektov, izdane s strani pristojnega revirnega 

gozdarja, nadaljuje po potrebi. Predsednik je podal mnenje, da glede na to, da je na ponovno 

pobudo občana revirni gozdar opravil ogled na terenu in ni izdal nobene odločbe, situacija na 

terenu ne zahteva ponovnega ukrepanja, in predlagal, da se obravnava točke konča. 

 

Razpravljala sta Marjan Jernej VIRANT in Janja DOMITROVIČ. 

 

Po končani razpravi je predsednik dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Komisija za pobude občanov MS MOL se je v zvezi s ponovno pobudo … glede zagotovitve 

varnosti hiše in stanovalcev na parc. št. 80/2 k.o. Slape seznanila z informacijo, da je 

revirni gozdar opravil ponovni ogled terena in ni izdal nobene odločbe. Na podlagi te 

informacije komisija ugotavlja, da v trenutni situaciji ni pravno-formalne podlage za 

dodatni posek gozda na parcelah, ki mejijo na omenjeno parcelo pobudnika, zato se 

obravnava točke konča.  

 
Sklep  JE bil sprejet s 5 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI  od  5 navzočih. 

 

 

AD 7. 

 

                                                                    RAZNO 

 

Po sklicu seje so člani komisije prejeli dopis podjetja Tritonis svetovanje d.o.o. z dne 26. 5. 2011 

v zvezi s pojavi vandalizma na Vojkovi cesti ob večjih prireditvah v Centru Stoţice,  naslovljen 

na Kabinet ţupana, ki pa je bil Komisiji za pobude občanov poslan v vednost. Prejeli so tudi 

dopis Komisije za pobude občanov Kabinetu ţupana z dne 10. 6. 2011. Pred sejo so z dodatnim 

gradivom prejeli odgovor Oddelka za gospodarske dejavnosti in promet glede čiščenja omenjene 

lokacije ter odgovor Mestnega redarstva pobudniku po e-pošti z dne 2. 6. 2011 glede 

vandalizma. 

 

Predsednik je glede na pojasnilo OGDP v zvezi s čiščenjem lokacije ob Vojkovi cesti po večjih 

prireditvah v Centru Stoţice predlagal, da bi komisija lahko predlagala ţupanu, da naloţi 

pristojnim sluţbam, da preverijo moţnost uvedbe čiščenja, kot je to urejeno za prireditve v 

centru mesta in na Gospodarskem razstavišču. 

 

Razpravljali ni nihče, zato je predsednik dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Komisija za pobude občanov MS MOL se je v zvezi s pritoţbo podjetja Tritonis svetovanje 

d.o.o. glede vandalizma na Vojkovi cesti ob večjih prireditvah v Centru Stoţice seznanila s 

pojasnilom Oddelka za gospodarske dejavnosti in promet, ki se nanaša na čiščenje 

omenjene lokacije, ter z odgovorom Mestnega redarstva pritoţniku glede vandalizma. Na 

odgovor Mestnega redarstva komisija nima pripomb, glede čiščenja pa v skladu z 

odgovorom OGDP ţupanu predlaga, da pristojnim sluţbam naloţi preučitev moţnosti 
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uvedbe čiščenja po večjih prireditvah v Centru Stoţice, kot je to urejeno za center mesta in 

Gospodarsko razstavišče. 

 
Sklep  JE bil sprejet s 5 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI  od  5 navzočih. 

 

 

 

Ker ni ţelel več nihče razpravljati, je predsednik ob 17.30 uri sejo končal. 

 

 

 

 

Zapisala:                                                 

Irena Weithauser 

Tajnica komisije 

      

Komisija za pobude občanov 

Predsednik 

Mag. Anţe LOGAR 

 
  
 

 


